
REFERAT BESTYRELSESMØDE 20. APRIL 2021 
 

Tilstede: Kirstine, Sanne og Chalotte(online), samt Ida til Fælleshuspunkt. 
 
Dagsorden: 
 

1. Referat fra sidst 
2. Nyt fra Mosens udvalg 
3. Nyt fra kommunen 
4. Besvarelse af mails 
5. Salg af have 29 
6. Arbejdsdag 
7. GF 
8. Elstander 
9. Renovation 

 
Ad. 1:  
Referat godkendt og underskrevet. Bliver lagt på hjemmesiden 

 
Ad. 2: 
Intet nyt fra udvalgene. Der har været Corona stilhed, men bestyrelsen ønsker en opdateringfra de 
forskellige udvalg inden næste bestyrelsesmøde. Er der planer? Ideer? 
Dog var Ida som en del af fælleshusudvalget klar med forskellige tiltag vedr. ”Hørning Kro”. Hvis 
man ønsker at reservere fælleshuset, skal Ida kontaktes. Hun styrer kalenderen, der også bliver 
lagt på hjemmesiden.  

 
Ad. 3: 
Intet nyt fra kommunen 
 
Ad. 4: 
Alle mails besvaret 
 
Ad. 5: 
Have 29 har først været til salg på intern venteliste, hvor ingen ønskede at købe huset. Ekstern 
venteliste udløber 22. april til midnat, hvorefter Helle sælger til den interesserede køber der står 
forrest på listen. 
 
Ad. 6: 
I år er det haverne 33,32 og 31 der arrangerer arbejdsdag. Og da restriktionerne for 
udendørsforsamlinger lettes: 21/4 50 pers. 6/5 75 pers og 21/5 100 personer kan vi nu holde 
tiltrængt arbejdsdag. Bestyrelsen kontakter de 3 haver, der laver en plan over opgaver, materialer 
og forplejning (sammen med socialudvalg). Arbejdsdag er nu meldt ud til lørdag 15. maj 2021 
 



Ad. 7: 
Bestyrelsen følger nøje restriktionerne for forsamlinger indendørs. Og vi melder ud om dato for GF 
hurtigst muligt. 
 

 
Ad. 8: 
Der har været en henvendelse fra endnu en haveejer om opstilling af el-stander. 
Bestyrelsen fastholder beslutningen vedr. private ladere og opfordrer til opstilling på egen grund. 
På GF i 2019 blev det besluttet, at vi skulle undersøge ladestandere nærmere. Rasmus har kontakt 
til kommunen vedr. tilskud. Han rykker igen for hvor langt kommunen er i sin beslutningsproces 
vedr. tilskud. 

  
På den kommende generalforsamling kan vi sammen tage stilling til, hvordan ladepladser 
finansieres og hvor de opstilles. 
 
Ad. 9: 
Der er bestilt en ekstra papcontainer efter et godt forslag fra Maiken. Den bliver opstillet i den nye 
afdeling. 
Casper og Svend etablerer en ny ”renovations-ø” i den gamle afdeling, der tilgodeser 
renovationsfolkenes arbejdsvilkår. 
 
Næste bestyrelsesmøde tirsdag 1. juni kl. 18.00 
 
 
På vegne af: 
Kirstine, Chalotte, Sanne og Ida: 
 


